
 

 

 

 

Després d’anys, moltes reunions, assemblees, visites i escrits de peticions als 
Caps de la Regió Policial de Girona i Caps d’ABPs i d’Investigació d’Olot i 

Ripoll, hem rebut la bona notícia que per fi i haurà planificacions objectives 
amb la realitat i necessitat del territori com també pel bon funcionament de la 

Unitat.  
 

El que van començar Josep Lluís Robador com a Delegat Territorial de Girona i 
l’Enric Alsina com a Delegat de la Secció d’Investigació i vàrem continuar la 

demanada els que avui dia seguim al CAT-ME, podem congratular-nos de què 
les demanades fetes pel CAT-ME eren motivades per les disfuncions i greuges 

comparatius amb altres Unitats similar o iguals. 
 

Hores d’ara, les planificacions d’aquestes Unitats són objectives amb la 

realitat del territori i dels grups de treball. Les Guàrdies Presencials es 
seguiran fent i cobrint en un horari òptim pel bon funcionament i serà cobert 

en Guàrdies no Presencials la resta d’horari que no era necessari la presència 
dels companys/es de l’especialitat. 

 
Per això, volem agrair als Caps de la Regió de Girona la bona predisposició 

d’escoltar-nos i valorar les demandes nostres que no eren unes altres que les 
que traslladàvem de les Unitats d’Investigació de Ripoll i Olot.  

 
 

Salut! 
 

 
 

 

 
Ramón Labrador Belzunces 

Delegat Territorial del CAT-ME a la RPGi 
 

 
 

 
 

Girona a 16 de novembre de 2012   
 
          


